
“ СТОЛИЧНА ОБЩИНА

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ
1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Ьйр:/Лллллм.5ойасоипа1.Ь§

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И
КУЛТУРНО МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №72

от заседание на ПК по Образование, култура, наука и културно многообразие 
проведено на 29.03.2022г. от 10:00 часа

Днес, 29.03.2022г. се проведе заседание на Постоянната комисия по Образование, 
култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-жа Малина Едрева - председател на ПК по ОКНКМ. 
При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 13 общински 
съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. Г-жа Малина Едрева 
докладва проекта за дневен ред на заседанието. Комисията подкрепи проекта за дневен 
ред с 13 гласа “за”.

Общо гласували: 
в т.ч.:

13

За 13

Против -

Въздържали се -

По т. 1 от дневния ред:

Доклад с вх.№СОА22-ВК66-2394/11.03.2022г. относно Съставяне и приемане на 
Сборен бюджет на Столична община за 2022год. с вносител г-жа Йорданка Фандъкова, 
кмет на Столична обшина; Предложения за включване в бюджета на Столичната община 
за 2022г.от г-н Борис Бонев - общински съветник с вх. № СОА22-ВК66-2645/ 
18.03.2022г.; Предложение за изменение на проекта за бюджет на Столична община за 
2022 г., доклад СОА22-ВК66-2394/11.03.2022 г. от г-н Бойко Димитров - общински 
съветник от политическата група на "Демократична България - Обединение” с вх. 
№СОА22-ВК66-2394/1//18.03.2022г.; Предложения за включване в бюджета на Столична 
община за 2022г. от г-жа Екатерина Йорданова - общински съветник с вх. №СОА22- 
ВК66-2805/23.03.2022г.; Предложения от г-жа Лорита Радева, общински съветник, с вх. 
№СОА22-ВК66-2394-[3] / 25.03,2022г. относно промяна на проекта за бюджет на 
Столична община за 2022г.; Доклад с вх. №СОА22-ВК66-2394/5//25.03.2022г. относно 
предложения за промени в приходната и разходната част на проекта за сборен бюджет 
на Столична община за 2022г. с вносители А. Кръстева, А. Даков, В. Тодоров, В. Данев, 
Д. Тонова, И. Виделов, И. Мечков, И. Пешев, И. Таков, К. Паргов, М. Христова, М. 
Ставрев, Н. Велчев, Н. Николов, П. Димитров - общински съветници от „БСП за 
България“ в СОС



Г-жа Е. Йорданова представи пред ПК своето предложение за повишаване на 
средствата за градски транспорт в сборния бюджет на СО. На база на анализ на нуждите, 
нужните средства за подкрепа на компаниите от градския транспорт, за да може услугите 
им да бъдат предоставяни със същия обем и качество е нужно увеличение на тяхната 
субсидия от 20,000,000лв. Причините довели до искането са представени синтезирано в 
доклада като основните сред тях са ефектите на пандемията върху транспорта, 
увеличението на цените на енергоносителите и горивата както и нуждата от увеличение 
на заплатите на работещите в тези дружества.

Г-жа М. Едрева всички знаем в каква криза се намира градския транпосрт, но 
през цялото време изпълнява своите функции в услуга на гражданите. Всички тези 
предложения ги изпращаме на водеща комисия, за да разгледа внимателно приходни и 
разходни части. В ПК повече осигурено време за дебат и максимално информираност

Г-н К. Паргов представи предложението на общинските съветници от БСП за 
България като постави акцент към предложенията в разходната част на бюджета, а 
именно завишавано с 4,000,000лв. за изграждането на конкретни обекти - ново ОДЗ в кв. 
„Банишора“, р-н „Сердика“ и ремонт на стари обекти - ДГ№178 в р-н 
„Младост“; завишаване на дейност „Образование“ с 2,000,000лв. за училищна 
инфраструктура (предприемане на мерки за подобряване на енергийната ефективност в 
сградата на 105 СУ„Атанас Далчев“), завишаване на дейност „култура“ - институти и 
читалища с 2,000,000лв. във връзка с предложение за ремонт на културния дом в гр. 
Бухово.

Г-н К. Паргов информира ПК, за постъпил сигнал във връзка с НЧ „Св. Иван 
Рилски - 1922“, с. Мрамор. Районният кмет на р-н „Връбница“ е предложил няколко 
помещения да бъдат извадени от предоставената за ползване на читалището собственост 
и да бъдат отдадена под наем. Според г-н К. Паргов това би нарушило дейността на 
читалището с оглед повишената цена на енергоносителите. Г-н Паргов предложи ПК да 
изслуша кмета на р-н „Връбница“, кмета на с. Мрамор, представители на 
настоятелството на читалището.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.
2. Комисията насочва всички горецитирани предложения и доклад с вх. №СОА22- 

ВК66-2394/5//25.03.2022г. към водещата ПК по финанси и бюджет

Против: К. Паргов, А. Кръстева
Въздържали се: В. Калановски, Гр. Стефанова, М. Паргов

Общо 
гласували: 
в т.ч.:

13

За 8

Против 2

Въздържали се 3
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По т. 2 от дневния ред:

Доклад с вх.№СОА21 -НЦ62-720-[8]/15.02.2022 относно поставяне на паметник на 
Георги С. Раковски с вносител г-жа Малина Едрева, председател на ПК по ОКНКМ

Г-н Б. Бориславов пое председателството. Г-жа М. Едрева информира ПК, че 
предложението залегнало в разглеждания доклад е инициирано от футболен клуб 
„Левски Раковски“ и са извършени всички нужни съгласувателни процедури.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение

По т.З от дневния ред:

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 13

Против Няма

Въздържали се Няма

Доклад с вх.№ СО А21-ВК08-17254/26.11.2021г. относно Учредяване 
безвъзмездно право на ползване за срок от 10 (десет) години на НАРОДНО ЧИТАЛИЩЕ 
„БЕЛИ БРЕЗИ-2007“ върху недвижим имот, намиращ се в гр. София, район Красно 
село“-СО, ж.к. „Бели брези“, бл. 1, партер, представляващ самостоятелен обект в сграда 
с идентификатор 68134.205.86.1.28 поКККР, АОС№ 1943/2021 г. с вносител г-жа Росина 
Станиславова, кмет на район „Красно село“ и становище от д-р Дончо Барбалов с вх.№ 
СОА21-ВК08-17254-[3] / 22.03.2022г..

Г-жа Р. Станиславова представи доклада на ПК. По нейни думи НТ „Бели Брези“ 
е едно от малките читалища в р-н „Красно село“, но с доста голяма дейност, която 
обхваща 8,000 души в ж.к. „Белите брези“. Читалището си съдейства отлично с ЦПЛР в 
съседство. Г-жа Р. Станиславова не възразява срещу предложенията за допълнение и 
изменения на проекта за решение формулирани от д-р Дончо Барбалов.
изчита добавките в правните основания

- Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада като се присъединява към измененията и допълненията 
на проекта за решение обективирани в становище с вх.№СОА21-ВК08-17254-[3] / 
22.03.2022г.

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 13

Против Няма

Въздържали се Няма
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По т. Разни от дневния ред:
В предстоящо заседание на ПК ще бъде организирано изслушване на страните по казуса 
с читалище в с. Мрамор

Заседанието на комисията бе закрито с изчерпване на дневния ред.

Председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

Протокол №72 о
ПК по Образование, култура, ш

----

/ / 
Изготвил. , ________ 1_____

। Дбйчо Христев

М |.
Малина Едрева

--------------V--------------- '
Борислав Бориславов

—
Димитър Антов

г заседание на
гука и културно многообразие 4



ДНЕВЕН РЕД
на заседание на Постоянната комисия 

по образование, ку.пура, наука и ку.и у рно многообразие
29.03.2022 г. /вторник/, 10:00 часа

чрез С18СО ХУеЬех Мее1ш§ - връзка 
и ще се излъчва на страницата на СОС във РасеЬоок

Съгласно чл.56а, ал.З от Правилника за организацията и дейността на СОС граждани, представители на 
юридически лица, на институции и журналисти могат да отправят предложения и становища по разглежданите 

въпроси на имейл: йопфоДцт51еуцй5оМ^

1.

Доклад с вх.№СОА22-ВК66-2394/11.03.2022г. относно Съставяне и 
приемане на Сборен бюджет на Столична община за 2022год.; 
Предложения за включване в бюджета на Столичната община за 
2022г.от г-н Борис Бонев — общински съветник с вх. № СОА22-ВК66- 
2645/ 18.03.2022г.;
Предложение за изменение на проекта за бюджет на Столична община 
за 2022 г., доклад СОА22-ВК66-2394/11.03.2022 г. от г-н Бойко 
Димитров - общински съветник от политическата група на 
"Демократична България - Обединение” с вх. №СОА22-ВК66- 
2394/1//18.03.2022г.;
Предложения за включване в бюджета на Столична община за 2022г. 
от г-жа Екатерина Йорданова - общински съветник с вх. №СОА22- 
ВК66-2805/23.03.2022г.;
Предложения от г-жа Лорита Радева, общински съветник, с вх. 
№СОА22-ВК66-2394-[3] / 25.03.2022г. относно промяна на проекта за 
бюджет на Столична община за 2022г.;
Доклад с вх. №СОА22-ВК66-2394/5//25.03.2022г. относно 
предложения за промени в приходната и разходната част на проекта 
за сборен бюджет на Столична община за 2022г. с вносители А. 
Кръстева, А. Даков, В. Тодоров, В. Данев, Д. Тонова, И. Виделов, И. 
Мечков, И. Пешев, И. Таков, К. Паргов, М. Христова, М. Ставрев, Н. 
Велчев, Н. Николов, П. Димитров - общински съветници от „БСП за 
България“ в СОС

Йорданка 
Фандькова

кмет на Столична 
община

2.

Доклад с вх.№СОА21-НЦ62-720-[8]/15.02.2022 относно поставяне на 
паметник на Георги С. Раковски

Малина 
Едрева

председател на ПК 
по ОКНКМ

3.

Доклад с вх.№ СОА21-ВК08-17254/26.11.2021г. относно Учредяване 
безвъзмездно право на ползване за срок от 10 (десет) години на 
НАРОДНО ЧИТАЛИЩЕ „БЕЛИ БРЕЗИ-2007“ върху недвижим имот, 
намиращ се в гр. София, район Красно село“-СО, ж.к. „Бели брези“, 
бл. 1, партер, представляващ самостоятелен обект в сграда с 
идентификатор 68134.205.86.1.28 по КККР, АОС № 1943/2021 г. и 
становище от д-р Дончо Барбалов с вх.№ СОА21-ВК08-17254-[3] / 
22.03.2022г.

Росина 
Станиславова

кмет на район 
„Красно село“

4. Разни


